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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN TIMIȘ  
Nr. 13363/13.05.2024 
                                

Proces – Verbal  
încheiat în ședința extraordinară a  

Consiliului Județean Timiș din 13 mai 2024 
 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 36 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție.  

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin adresa nr. 12921/08.05.2024 înaintată de un număr de 19 
consilieri județeni și ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea 
pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin postarea pe tabletele consilierilor 
județeni. 

În continuare vă propun completarea proiectului ordinii de zi a ședinței cu următoarele 
puncte: 

1. Proiect de hotărâre nr. 103/10.05.2024 privind aprobarea documentației tehnico-
economice faza Proiect tehnic cu principalii indicatori tehnico-economici și a devizului general, 
pentru obiectivul de investiție publică „Modernizare DJ  691, sector Nod de descărcare A1 - 
limită Județ Arad”.  

2. Proiect de hotărâre nr. 104/10.05.2024 privind aprobarea depunerii proiectului “Centrul 
de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilități Lugoj”. 

3. Proiect de hotărâre nr. 105/10.05.2024 privind aprobarea depunerii, în vederea 
finanțării, a proiectului „Modernizare DJ 691: lărgirea la 4 benzi a sectorului km 2+725 (sens 
giratoriu) - Centura Timișoara și Centura Timișoara - Autostrada A1 (km. 12+975)” și a 
cheltuielilor aferente investiției - ETAPA II. 

Supun la vot completarea proiectului ordinii de zi 
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea proiectului ordinii de zi cu  un vot  

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin 
Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
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Grigore și 2 abțineri din partea doamnelor/domnilor consilieri județeni Luca Bianca, Tămaș 
Dănuț-Petrișor. 

Nu au votat: Lazăr Ioan–Cosmin, Proteasa Alexandru-Constantin. 
Dacă sunt alte discuții cu privire la proiectul ordinii de zi a ședinței? 
Supun la vot proiectul ordinii de zi a ședinței cu completările aprobate. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul ordinii de zi cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica,  32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o 
abținere din partea domnului consilier județean Tămaș Dănuț-Petrișor. 

Nu au votat: Lazăr Ioan–Cosmin, Proteasa Alexandru-Constantin.  
 Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 

aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 24.04.2024. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica  și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Dobra Călin-Ionel, Cotețiu Andrei, Lazăr Ioan–Cosmin, Proteasa 
Alexandru-Constantin.  
 

 
Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 101/09.05.2024 privind 

repartizarea sumelor din fondul la dispoziția consiliului județean pentru unitățile 
administrativ-teritoriale din județul Timiș pe anul 2024 și estimări pe anii 2025-2027 și 
pentru revocarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 23/23.01.2024.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Întrucât există un amendament, rog  inițiatorul să prezinte și să susțină amendamentul.  
Dacă sunt alte discuții? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Domnule președinte, vă rog să vă asigurați că sistemul de votare va funcționa pe 

parcursul acestei ședințe de plen pentru că în timpul ședinței comune a comisiilor de 
specialitate au existat întreruperi.  

O să ajungem în situația în care nu contează cine votează ci contează cine numără 
voturile.  
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Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Domnule Sorincău, sistemul de vot a funcționat perfect la ședința comună a comisiilor 

de specialitate.  
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Nu a funcționat perfect atâta timp cât au fost voturi exprimate verbal și voturi exprimate 

electronic.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Da, pentru că acei colegi sunt în zone fără semnal. Colegii de la tehnic ne-au transmis 

că sistemul a funcționat perfect. Dacă nu ar fi fost funcțional atunci nimeni nu ar fi putut vota.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Din câte am înțeles a fost un amendament. Cine a formulat amendamentul să ia 

cuvântul și să susțină amendamentul.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Domnul consilier județean Lucian Blaga a formulat un amendament prin care a propus 

să se aloce suma de 1 milion de lei la Lugoj.  
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Domnule președinte, prin amendamentul propus și avizat favorabil în ședința comuna a 

comisiilor  s-a solicitat susținerea Municipiului Lugoj cu suma de  1 milion de lei. Această sumă 
va fi luată de la Primăria Municipiului Timișoara.  

 
Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Domnule președinte, în ședința comună a comisiilor de specialitate s-a supus 

dezbaterilor amendamentul propus de mine și de domnul vicepreședinte Proteasa care 
cuprindea și suma de 1 milion de lei pentru Lugoj alături de alte echilibrări în diferite uat-uri.  

Aș dori să ne spună domnul secretar dacă mai discutăm și primul amendament.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă cei care l-au propus îl susțin în continuare se poate discuta și în plen. Deci, 

domnule Șendroiu vă rog să susțineți amendamentul.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Eu propun să nu-l mai susținem în plen amendamentul. L-am susținut și dezbătut 

destul în ședința comună a comisiilor de specialitate.  
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte, nu mai înțeleg nimic. Un amendament propus de domnul Dobra a 

fost votat de grupul USR plus 2-3 consilieri care au mai rămas lângă dumneavoastră și acum 
grupul USR plus 2-3 de la dumneavoastră spun că vor un alt amendament. Deci, e foarte 
neclar.  

În schimb, domnule președinte cravata dumneavoastră este foarte frumoasă. La USR 
să știți că se poartă albastru, dar se pare că nu v-a înștiințat domnul Fritz. Această culoare e 
mai mult către Reper.  
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Domnul consilier județean Vlad Șendroiu  
Domnule președinte, dacă îmi permiteți aș vrea să-i explic eu domnului Olajos de ce 

susținem amendamentul formulat de colegi pentru Lugoj și amendamentul nostru inițial. Facem 
acest lucru pentru că în amendamentul nostru inițial era exact acea sumă oferită municipiului 
Lugoj. Practic amendamentul respectiv este inspirat de amendamentul nostru și este doar o 
parte din el. 

Noi ne doream să treacă  amendamentul nostru inițial dar dacă nu a trecut susținem 
amendamentul pentru Lugoj. 

 
Domnul consilier județean Petre  Mihăieș 
Domnule președinte cu permisiunea dumneavoastră aș dori să intervin și să spun că 

indiferent ce s-a întâmplat în ședința comună a comisiilor de specialitate, se poate susține și în 
plen orice amendament depus în mod legal la secretariatul general.  

Este o vorbă la noi: ”dă-i românului mintea cea de pe urmă”. Poate acum votul va fi 
favorabil. Unii s-au abținut atunci și poate acum votează pentru. Nu este ceva anormal să se 
susțină amendamentul în plen mai ales că vorbim de niște sume care ajută unitățile 
administrativ teritoriale din județul Timiș știind faptul că la nivel național, mai mult de 80% din 
unitățile administrativ teritoriale nu se pot susține fără ajutor de la Guvernul României. Poate că 
va veni, la un moment dat, o clasă politică care să  schimbe organizarea administrativ 
teritorială din România caducă din 1968.  

De aceea eu cred că amendamentul trebuie discutat. Nu cred că moare nimeni dacă 
discutăm 5-10-15 minute pe un amendament care chiar este necesar.  

 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Am făcut un amendament și dacă nu sunt dezbateri pe amendamentul propus vă rog 

să-l supuneți la vot, conform regulamentului. Tot conform regulamentului, din câte știu eu, dacă 
un amendament nu a trecut în ședința comună a comisiilor de specialitate nu mai poate fi 
dezbătut în plen.   

Nu a trecut de comisii. Atunci ce rost mai au comisiile? Doar să discutăm și să ne aflăm 
în treabă în fața plenului nu cred că este corect. Este un regulament și trebuie respectat.  

Vă rog să supuneți la vot amendamentul propus.  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Eu propun să dăm cuvântul domnului secretar general. Domnia sa este cel mai în 

măsură să ne spună despre cum ar trebui să discutăm.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Domnule Iovescu, văd că intrați unii peste alții. Vreau să spun că cei care ați depus 

amendamente aveți, conform regulamentului, șansa să le susțineți și în plen doar dacă doriți. 
Am pus o simplă întrebare. Restul sunt doar divagații pe care le putem clarifica atunci când 
ajungem la discuțiile pe fond. Deocamdată suntem la această parte. Cei care au propus două 
amendamente și le susțin în continuare sau nu? 

Am înțeles că unul a trecut în comisii. Deci, pe acela îl considerăm că este adoptat și 
nu îl mai supunem din nou la  vot în plen ci îl supunem odată cu proiectul de hotărâre.  

Pentru celălalt amendament care nu a trecut, întreb din nou inițiatorii dacă îl mai susțin 
sau nu? 

 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
Nu dorim să mai susținem amendamentul.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții pe proiect? Cine dorește să intervină pe această speță. Mai 

aveți ceva pe procedură domnule Iovescu? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Aș vrea să-l întreb pe domnul secretar general dacă amendamentul de la proiectul care 

se referă la drumurile județene se mai supune la vot. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Iovescu nu discutăm acel proiect. Acela este proiectul nr. 2 pe ordinea de zi. 

Noi acum dezbatem proiectul înscris la punctul 1 pe ordinea de zi cu privire la sumele de 
echilibrare.   

 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Da, aveți dreptate. Îmi cer scuze.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Deci, dacă sunt discuții pe fond? Cine dorește să ia cuvântul? 
Dacă nu mai dorește nimeni, am să spun eu câteva cuvinte. Înțeleg că domnul Mihăieș 

dorește să mai spună ceva.  Bun, domnule Mihăieș, aveți cuvântul.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Eu aș mai dori să spun câteva cuvinte, și anume, îmi pare rău că am ajuns în această 

situație. Este prima dată, în cei 3 ani și jumătate de când sunt în funcția de consilier județean, 
în care întârziem atât de mult alocarea unor fonduri atât de necesare.   

Eu înțeleg că s-a făcut conform legii. Legea îți permite să ataci în contencios 
administrativ. E foarte bine. Respectăm legea, dar trebuie să ne gândim că unii oameni au 
nevoie stringentă de acești bani, iar noi am întârziat cu alocarea acestor sume.    

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Mihăieș. 
În continuare, voi spune și eu câteva chestiuni. 
Știu, v-ați exprimat cu toții în ședința comuna a comisiilor de specialitate punctul de 

vedere, dar referitor la acest proiect de hotărâre, îmi este foarte clar că este o acțiune pur 
politică și nu este în interesul comunităților locale să fie la mijlocul anului fără bugetul și sumele 
din buget aprobate în plenitudinea lor.  

Foarte multe comunități locale sunt afectate de faptul că noi, iată, nici la mijlocul lunii 
mai nu o să putem să le virăm sumele în cont dar, ceea ce vreau să vă spun este că, ceea ce 
au făcut colegii de la PSD prin contestarea hotărârii Consiliului Județean Timiș este, într-
adevăr răul care s-a produs și care a dus la această situație pentru comunitățile locale din tot 
județul Timiș.  

Faptul că Prefectura Timiș nu s-a prezentat la procesul aflat pe rol și care se putea 
finaliza la termenul din 24 aprilie 2024 arată clar reaua credință a celor de la PSD și, în 
continuare, prin acest proiect de hotărâre practic  vor să mascheze acel eșec administrativ 
care se finaliza, evident, în 13 iunie cu pierderea procesului.  

Văd foarte clar faptul că se ia bani de la acele unități administrativ teritoriale care au 
fost văduvite de sume  atât prin alocările de la bugetul de stat prin hotărâri de guvern din fondul 
de rezervă a Guvernului de la sfârșitul anului trecut, cât  și prin cele  din anexa 7.3 la Legea 
bugetului de stat.  



 
 

6 
 

Deci, din păcate, cu votul consilierilor județeni PNL care au inițiat acest proiect de 
hotărâre, se va crea un mai mare dezechilibru tocmai cu fondurile care au ca destinație 
echilibrarea bugetelor locale.  Adică tot cei care au primit vor primi și mai mult prin această 
hotărâre.  

Din punctul meu de vedere această hotărâre este inechitabilă pentru că nu echilibrează 
ci dezechilibrează diferențele dintre unitățile administrativ teritoriale.  Este evident că dacă 
colegii din grupurile politice convin în acest sens își asumă fiecare responsabilitatea pentru 
ceea ce săvârșește.  

În rest, este clar că acest lucru a fost generat de campania electorală în care ne aflăm 
și este păcat că trebuie să sufere comunitățile locale doar pentru că este campanie electorală.  

În continuare, vă invit să vă exprimați punctul de vedere.  
Mai dorește cineva să ia cuvântul?  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în 

forma în care a trecut de comisiile reunite.  
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “împotrivă” din 
partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  20 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu 
Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Moș Cristian-Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, 
Sorincău Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore, 9 voturi ”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
consilieri județeni Moruș Vasile, Hiticaș Marius, Grigoroiu Eugeniu, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Boldovici Laura-Carmen, Mihăieș Petre, Micicoi Cornelia-Elena, Țecu Alexandra-Viviana, 
Marian Laurențiu Vasile ( a votat verbal) și 6 abțineri din partea doamnelor /domnilor, Caplat 
Alexandru, Tămaș Dănuț-Petrișor, Olajos Jani-Raul, Samoilă Elena, Proteasa Alexandru-
Constantin, Luca Bianca.  

Nu a votat domnul Lazăr Ioan–Cosmin.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 102/09.05.2024 privind 

repartizarea sumelor defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru finanțarea 
cheltuielilor privind drumurile județene și comunale pe anul 2024 și estimări pe anii 
2025-2027 și pentru revocarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 24/23.01.2024. 

 
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Și aici avem un amendament și rog inițiatorul să prezinte și să susțină amendamentul.  
 
Domnul consilier județean Lucian Blaga 
Prin amendament, am propus transferul sumei de 63.000 lei de la consiliul județean la 

unitatea administrativ teritorială Sacoșu Turcesc.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mai dorește cineva să ia cuvântul legat de acest amendament? 
Dacă nu, întrucât acest amendament a trecut de comisiile de specialitate nu îl mai 

supunem la vot în plen.  
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Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Stați puțin că încă nu ne-am lămurit dacă a trecut sau nu de comisiile reunite.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
În acest caz, dacă nu a trecut, întreb inițiatorii acestui amendament dacă doresc să-l 

susțină și în plen.  
 
Domnul consilier județean Lucian Blaga 
Da, doresc să-l susțin și în plen.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun, mai există și un alt amendament? Dacă nu mai există, întreb dacă sunt intervenții 

cu privire la acest amendament.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, îmi cer scuze că intervin, dar a mai fost un amendament la care eu 

nu știu care a fost rezultatul. Prin acel amendament s-a propus reducerea cu 8% a fondurilor 
din fiecare UAT. Bine, acolo, în tabel sunt trecute sume exacte. E generic spus, la modul, 
genul  proximo 8%, dar și la acest amendament aș vrea să știu care a fost rezultatul votului. În 
ședința comună a comisiilor de specialitate ni s-a spus că urmează să se edifice asupra 
rezultatului.  Mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai dorește cineva să intervină în legătură cu acest amendament.  
 
Domnul consilier județean Valentin Korman 
Întreb și eu că nu știu, a trecut sau nu a trecut amendamentul în ședința comună a 

comisiilor de specialitate?  
Domnul vicepreședinte Proteasa ne-a spus că o să ne informeze dacă a trecut sau nu. 

Acum dacă trebuie îl mai susținem încă o dată. Nu e nici o problemă, dar chiar nu știm dacă a 
trecut sau nu..  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Deci, amendamentul nu a trecut în ședința comună a comisiilor de specialitate. Am spus 

și la proiectul anterior,  cei care  au depus amendament și nu a trecut în comisii este normal 
să-i întreb dacă doresc să susțină amendamentul și în plen. Dacă a trecut amendamentul în 
comisii atunci  discutăm, nu mai reluăm dezbaterea și nici votul pentru că este înglobat în 
forma care a trecut de comisii, iar dacă a avut o majoritate care să treacă atunci am zis că nu 
mai are  sens să-l mai supunem la vot încă odată.  

Evident, dacă doriți să-l supunem la vot, atunci îl supunem la vot, nu e nici o problemă.  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Cum procedăm dacă cei care nu au votat în comisii și doresc acum să-și exprime votul?  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Bădina, nu înțeleg ce vreți să spuneți. Cum să votați în plen pentru o ședință 

care a trecut, s-a încheiat  și nu ați participat la vot. Nu se poate așa ceva.  
 
 



 
 

8 
 

Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Domnule președinte, nu interpretați. Eu vorbesc conform regulamentului. 

Dumneavoastră susțineți că un amendament care a trecut în ședința comuna a comisiilor de 
specialitate nu mai trebuie supus la vot în plen. Dar dacă un coleg consilier, după ședința 
comună a comisiilor de specialitate, își schimbă intenția, spune vreau să-mi dau votul, pentru 
sau împotrivă,  nu mai are vocație.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Bădina, v-am întrebat. Facem filozofie acum, domnule Bădina. Evident că 

putem să discutăm orice amendament. Vreți să discutăm și amendamentele care au trecut de 
comisie? Putem să facem și acest lucru.   

Haideți să revenim la ordinea de zi. Vă rog să ne spuneți dacă aveți  intervenție legată 
de amendamentul propus.  

 
Domnul consilier județean Nicu Bădina 
Da, domnule președinte. Sunt ”pentru”.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții pe marginea amendamentului propus.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, este vorba de amendamentul domnului Blaga cu Sacoșu Turcesc? 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, despre acel amendament este vorba.   
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot amendamentul domnului Blaga.  
Procedură de vot pentru amendament, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu  20 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin 
Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Moș Cristian-Alin, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore, 2 voturi ”împotrivă” 
din partea domnilor Grigoroiu Eugeniu, Proteasa Alexandru-Constantin și 11 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Olajos Jani-Raul, Tămaș Dănuț-Petrișor, Hiticaș Marius, Șendroiu Vlad-Ioan, Boldovici 
Laura-Carmen, Luca Bianca, Țecu Alexandra-Viviana.  

Nu a votat domnul președinte Alin-Adrian Nica, domnul Lazăr Ioan–Cosmin și doamna  
Samoilă Elena. 

Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, amendamentul fiind adoptat, supun la vot proiectul 
de hotărâre în forma amendată.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, înainte de a supune la vot proiectul de hotărâre, eu totuși aș dori 

să știu dacă mai supunem la vot amendamentul acela prin care s-a propus reducerea sumei cu 
8% la uat-uri.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
S-a renunțat la acel amendament. Am întrebat pe inițiatori dacă susțin amendamentul și 

mi s-a spus că nu-l mai susțin în continuare.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc frumos pentru răspuns și îmi exprim dezamăgirea că aici, în plenul consiliului 

județean, aruncăm în aer un buget pe care l-am votat și echilibrat cu greu. Practic, prin acel 
amendament se iau banii pe care noi i-am alocat cu atât de multă chibzuință pentru reparația 
celor 1300 km de drumuri județene.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Mihăieș, cei care au propus tăierea a 83% din fondurile alocate drumurilor 

județene își asumă și vor avea pe conștiință eventualele accidente și inclusiv lipsa fondurilor 
pentru deszăpezire pentru această iarnă.  Ce pot să spun? Este o iresponsabilitate maximă 
care nu a mai fost niciodată în Consiliul Județean Timiș.  

Cetățeni ai comunelor care vor fi tranzitate de drumurile județene ce au nevoie de 
nevoie de aceste reparații nu vor mai beneficia de reparațiile respective. Cenei, Pesac, Ohaba 
Lungă, Periam, Variaș, Ciacova, Jebel etc,  și toate acele  comune și orașe care sunt brăzdate 
de 1300 km de drumuri județene vor fi văduvite de aceste lucrări foarte importante.  

Nu discutăm de 5% tăiate de la drumuri județene, discutăm de 83% din sume. Prin 
urmare, fiecare gândește așa cum consideră, dar eu zic că este o crimă pentru județul Timiș să 
tai din fondurile de la  drumuri județene  

  
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, mi se pare  o gravitate extremă. Eu nu sunt părtaș la așa ceva. 

Este vorba de viața oamenilor care este mai presus de apartenențe politice și alte discuții cu iz 
politic electoral. Mulțumesc.  

 
Doamna consilier Cornelia-Elena Micicoi 
Sunt de acord cu colegul meu, domnul Mihăieș. Este un lucru foarte grav. Se vede că 

suntem în campanie electorală și noua majoritate comasată dorește să nu aveți, în următorul 
mandat suficienți, bani pentru deszăpezire și  drumuri ș.a.m .d, dar eu cred că ne descurcăm.  

 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
Domnule președinte, aveți la  secțiunea de dezvoltare încasări, venituri de 207% față de 

prognoză. Aveți un disponibil consistent acolo. Aveți și la secțiunea de funcționare un disponibil 
de aproape 30 milioane. Deci, nu vorbiți de iresponsabilitate. Până la urmă puteți să faceți 
transfer  voluntar de la secțiunea de funcționare către secțiunea de dezvoltare.  

Repet, aveți venituri în primul trimestru de aproape 72 milioane față de o prognoză de 
34 milioane. Deci, aveți de unde să duceți banii la drumuri. Atât am vrut să vă spun.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Domnule Sorincău, știți și dumneavoastră că secțiunea de funcționare reprezintă în 

mare parte cheltuielile cu asistența socială. Este o proporție de peste 60% și nu poți să iei bani 
de la asistența socială să-i duci la drumuri județene. Asta pe de o parte.  

Pe de altă parte, principalele încasări sunt în prima parte a anului, din impozite și taxe 
locale și din declarațiile pe venit, iar în partea a doua a anului încasările sunt diminuate. 
Întotdeauna ai excedent din prima parte a anului.  
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Așa cum se vede și pe execuția bugetară a bugetului de stat, bugetele locale sunt pe 
excedent față de deficitul uriaș care se realizează întotdeauna în prima parte a anului la nivelul 
bugetului consolidat al statului.  

De asemenea, știți că reparațiile sunt la funcționare și nu la dezvoltare. Deci, nu putem 
să luăm bani de la dezvoltare să-i ducem la funcționare pentru că banii care ne-au intrat la 
dezvoltare sunt rambursări din fonduri europene depuse prin cereri de plată până la sfârșitul 
anului trecut.  

Deci, este evident că acești bani trebuie să-și păstreze destinația pe care au avut-o 
inițial în partea de dezvoltare. Acolo avem multe proiecte,  sunt  proiecte câștigate în ultimii trei 
ani care trebuie implementate și trebuie să nu luăm de la investiții ca să ducem acolo unde taie 
PSD și PNL, adică de la drumuri județene.  

Se dezechilibrează puternic bugetul, dar acest lucru îl vom discuta la următoarea 
ședință pe care o vom avea legat de rectificare pentru că va trebui să vedem ce cheltuieli  
tăiem ca să compensăm ceea ce astăzi sper că nu se va adopta, în final.  

Bun, dacă mai sunt și alte intervenții pe marginea proiectului de hotărâre? 
 
Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
Ca să vă răspund, pot să spun că am colaborat ani de zile și cunoaștem la fel de bine 

construcția bugetară. Au bihorenii o vorbă: ” nu e mult să nu se gate, nu-i puțin să nu se-
ajungă”. Dacă ești chibzuit poți să rezolvi toate problemele.  Mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
O intervenție de acest gen am avut și în ședința comună a comisiilor de specialitate. De 

aceea, de această dată, o să încerc să fiu cât se poate de scurt.  
Excedentul bugetar al Consiliului Județean Timiș pe anul trecut a fost de 52 milioane, iar 

în anul 2022 a fost de 175. Sigur avem și acum pe primul trimestru un excedent considerabil.  
Din analiza pe care am făcut-o pe obiectivele de investiții pe care le avem la consiliul 

județean, o analiză clară și eficientă și am solicitat aparatului de specialitate să ne transmită 
execuția bugetară pe capitolul transporturi să vedem unde putem identifica sume reale pentru 
a face o rectificare bugetară și pentru a pune bani la întreținere drumuri.  

Suntem siguri și din analiza pe care am făcut-o, că în bugetul consiliul județean există 
bani suficienți pentru a aloca pe secțiunea de întreținere drumuri județene. Vă asigurăm de tot 
suportul și sprijinul nostru în elaborarea unei rectificări bugetare reale la consiliul județean.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, vedem care este suportul PSD-ului în mod real. PSD vrea drumuri nereparate, PSD 

vrea drumuri proaste, practic vreți să puneți bețe-n roate adversarilor politici prin această 
hotărâre. Este evident pentru toată lumea și eu doar traduc ceea ce spuneți.  

În spatele declarațiilor de bune intenții este evident pentru toată lumea că se ascunde 
același gen de golănie pe care PSD-ul îl practică în spațiul public și în politica românească.  

Vă spun că duceți lupta politică spre un precedent foarte periculos care va afecta 
întreaga populație a județului Timiș și văd disperarea celor de la PSD de a pierde orice șansă 
în alegerile din 9 iunie. Din acest motiv recurgeți la aceste metode de sabotaj a intereselor 
locuitorilor județului Timiș. Acest lucru este ceea ce faceți de fapt și nu că tăiați din bugetul 
unor instituții. Este un sabotaj pe față. Sabotaj și șantaj. Asta este metoda dumneavoastră de 
lucru și de raportare la adversarii politici.  Sabotajul și șantajul.  
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Nu numai la oamenii politici ci și la electorat. Că la electorat nu vă gândiți deloc. Nu vă 
gândiți că măsura pe care o propuneți are repercursiuni directe asupra oamenilor. Oamenii 
când vor mai trimite solicitări către consiliul județean legate de anumite probleme pe drumurile 
județene vi le voi redirecționa dumneavoastră și tuturor consilierilor județeni care vor vota 
această mizerie de proiect de hotărâre. Voi face public  numele consilierilor județeni care vor 
avea curajul să voteze acest proiect de hotărâre împotrivă intereselor locuitorilor județului 
Timiș.  

Voi face public și voi repeta personal, de fiecare dată când voi avea ocazia, numele 
acelor consilieri județeni ca lumea să știe pe cine pot da vina, să știe cui pot să le 
mulțumească, fiecare locuitor poate să mulțumească acelor consilieri județeni care vor vota să 
taie 83% din banii pentru reparații, întreținere, funcționarea efectivă a acestor drumuri 
județene.  

Tuturor  care își vor rupe roțile sau vor avea accidente din cauza acestor acțiuni le voi 
aminti pe cei care au votat acest proiect de hotărâre.  

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte am ascultat cu atenție intervenția dumneavoastră. Singura 

rugăminte, dacă tot formulați PSD, spuneți și PNL pentru că această majoritate nu este 
singură. Deci, PSD și PNL care au votat un alt proiect acum 2 luni acum votează acest proiect.  

Iar ca circul să fie complet, să știți că și  majoritatea dumneavoastră cu USR-ul în spate, 
acum  când  domnul Mihăieș spune că nu este de acord cu așa ceva pentru că există riscul să 
moară oameni, au votat împotriva distribuției pe care ați propus-o acum câteva luni.  

Domnule președinte este un circ ipocrit. Eu înțeleg că și dumneavoastră sunteți în 
campanie și sunteți constrâns. Dincolo de toate acestea este o varză atât la PSD cu PNL cât și  
la USR și  dumnezeu mai știe cu cine mai este. Oamenii nu mai înțeleg nimic.  

 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, eu cred că ipocrizie este la domnul Olajos. Domnia sa nu face 

distincție între a trăi și a muri. Nu putem să luăm mai mult de 80% din banii alocați pentru 
întreținerea și reparația drumurilor județene și să punem în pericol de moarte viața oamenilor 
care circulă pe cei 1300 km de drumuri publice ale județului;  de a căror bună întreținere și 
stare răspundem toți consilierii județeni.  

Este o nebunie să propui  și să votezi așa ceva.  
 

Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Da, da, domnule Mihăieș, nimeni vă mai crede nimeni.  Acum mai rămâne să mergeți în 

Piața Victoriei cu domnul Simonis și victorie va fi. Lăsați-o așa că nu mai crede nimeni.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica  
Stimați colegi, pentru că data trecută proiectul a trecut, efectul acestei tăieri este foarte 

nociv și dacă nu am spus și PNL spun acum: da,  și consilierii județeni PNL împinși de la spate 
de conducerea bucureșteană a PNL Timiș. Împinși de la spate sau forțați. Nu știu care este 
chestiunea. Nu știu de ce au ales consilierii PNL să susțină o astfel de inițiativă distructivă și 
împotriva intereselor primarilor liberali care au de gestionat localități brăzdate de drumuri 
județene.  

Pentru că în situația respectivă sunt și primari liberali am să-i trimit către conducerea 
bucureșteană PNL Timiș să le rezolve problemele. Să știți că într-un fel îmi faceți un serviciu, 
domnilor de la PNL și PSD, în sensul că mă derogați, oarecum de o responsabilitate și vă 
asumați dumneavoastră responsabilitatea votului pe care îl dați, dacă îl veți da.  
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Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
În primul rând aș vrea să-i spun domnului Olajos că ”ăștia 2-3 care mai sunt pe lângă 

dumneavoastră” așa cum s-a exprimat domnia sa, sunt consecvenți. Așa cum am votat înainte 
votăm la fel și acum aceste proiecte de hotărâre. Asta în primul rând.  

În al doilea rând, aș vrea să rugați pe domnul director Marcu Marcel să ne explice 
puțin, pentru că din câte știu eu, toate excedentele despre care vorbește domnul Iovescu nu le 
mai avem la dispoziție, dat fiind faptul că au intrat foarte multe cheltuieli pe care, probabil, nu le 
aveam prevăzute, din rambursări, din fonduri europene și din alte surse  pe care nu le-am putut 
previziona pentru că nu depindeau de noi în mod direct.  

Deci, dacă se poate aș vrea să  ne spună domnul director Marcu dacă mai avem acel 
excedent extraordinar de mare la dispoziție încât să nu mai conteze acești bani pentru 
drumurile județene.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă pot răspunde eu, doamna Micicoi.  Nu mai avem pentru că noi în ultimii ani am 

cheltuit banii și nu i-am lăsat să rămână de pe un an pe altul, iar acest lucru  s-a văzut  prin 
proiectele duse la bun sfârșit, ca exemple ar fi:  drumul 691 către autostradă, lărgire la 4 benzi 
către aeroport către Moșnița Nouă, noua maternitate dar și toate celelalte proiecte cu finanțare 
europeană care au fost duse la bun sfârșit și ne-au facilitat să avem un grad de absorbție de 
peste 99% la finele anului 2023. 

Deci, din aceste motive nu mai avem excedentul bugetar cu care eram obișnuiți an de 
an, mai ales în timpul administrației precedente. De aceea acum avem această situație care 
este critică pentru noi, pentru că orice ban tăiat de la drumuri județene nu mai are 
corespondent într-o altă sursă de venit care să compenseze acest minus.  

Sigur că mai avem de dus la bun sfârșit proiectele nou câștigate, iar banii din excedent, 
conform Legii finanțelor publice locale se folosesc pentru secțiunea de dezvoltare. Din acest 
motiv excedentul nu poate fi folosit pentru secțiunea de funcționare a bugetului local acolo 
unde se găsesc reparațiile la drumurile județene.  

Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre în forma 
amendată.  

Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a respins proiectul de hotărâre cu  un vot  “împotrivă” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  18 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, 
Moș Cristian-Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Timiș 
Laurențiu-Grigore, 8 voturi ”împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Moruș Vasile, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Hiticaș Marius, Grigoroiu Eugeniu, Șendroiu Vlad-
Ioan, Mihăieș Petre, Țecu Alexandra-Viviana și 5 abțineri din partea doamnelor/domnilor 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Olajos Jani-Raul, Luca Bianca, Bojin Mihăiță, Proteasa Alexandru-
Constantin. , 

Nu au votat: Lazăr Ioan–Cosmin, Samoilă Elena, Boldovici Laura-Carmen, Cotețiu 
Andrei.  

 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 103/10.05.2024 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice faza Proiect tehnic cu principalii indicatori 
tehnico-economici și a devizului general, pentru obiectivul de investiție publică 
„Modernizare DJ  691, sector Nod de descărcare A1 - limită Județ Arad”.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 22 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Idolu Iulian-Daniel, Korman 
Valentin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-
Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore, 1 
vot împotrivă din partea doamnei Boldovici Laura-Carmen și 3 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor Luca Bianca, Olajos Jani-Raul, Tămaș Dănuț-Petrișor. 

Nu au votat: Lazăr Ioan–Cosmin, Ciurlea Sorina-Alexandra, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Blaga Lucian,  Calescu Mihaela-Maria, Samoilă Elena, Hiticaș Marius, Cotețiu Andrei.  

 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 104/10.05.2024 privind 

aprobarea depunerii proiectului “Centrul de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilități 
Lugoj”. 

  
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul va fi finanțat prin PNRR iar valoarea totală a cheltuielilor eligibile este în 

cuantum de 4.150.447,96 lei fără TVA. 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica,  27 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Danielescu Aura-Codruța, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore, 1 vot împotrivă din partea domnului  Cotețiu Andrei și 2 abțineri din partea 
doamnelor/domnilor  Luca Bianca, Tămaș Dănuț-Petrișor.  

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Lazăr Ioan–Cosmin,  Idolu Iulian-
Daniel.  

 
 

Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 105/10.05.2024 privind 
aprobarea depunerii, în vederea finanțării, a proiectului „Modernizare DJ 691: lărgirea la 
4 benzi a sectorului km 2+725 (sens giratoriu) - Centura Timișoara și Centura Timișoara - 
Autostrada A1 (km. 12+975)” și a cheltuielilor aferente investiției - ETAPA II. 
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  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
 Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
 Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 
 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica,  28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore și 2 abțineri din partea doamnelor/domnilor Luca Bianca, Tămaș Dănuț-
Petrișor.  

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Lazăr Ioan–Cosmin, Blaga Lucian,  Iovescu  
Alexandru-Adrian.  

 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări  

   
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 
Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
Dacă sunt intervenții la acest punct?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare 

a Consiliului Județean Timiș. 
Vă mulțumesc pentru participare, vă doresc o săptămână excelentă în continuare, iar 

celor aflați în campanie electorală vă doresc spor în toate activitățile.  
 
 

PREŞEDINTELE                                                   SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                        AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian NICA                                                                Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                        
Întocmit   

                                                                                                                               
INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   

                                                                                                                                             Aurelia CAUC 


